
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 17. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 194
Vil ministeren redegøre for, hvordan problemet med lange ventetider fortsat kan være så 
stort, når ministeriet tilbage i 2020 oplyste, at der var stor opmærksomhed på udfordrin-
gen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sikandar Siddique (FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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